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PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 13. redni seji, dne 25. 11. 2020, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 12. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 23. 9. 2020, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 13. 
redni seji, dne 25. 11. 2020, sprejme  

ZAPISNIK 

12. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 23. 9. 2020, ob 17.00 uri, v avli Vlada Tušaka, Doma Kulture v 
Cerkvenjaku.  

  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Simona Firbas, Franc Zorko, Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, 
Primož Čuček, Denis Ploj, Franc Fekonja. 

 

3.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     4.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Srečko A. Padovnik – RASG d.o.o.  

 

ODSOTNI: 

/ 

 

Ad 1)   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je ugotovil, da je Občinski svet sklepčen, saj je prisotnih 7 članov 
Občinskega sveta. Predstavil je predlog dopolnitve dnevnega reda s točko 8 – Sklep o 
potrditvi predinvesticijske zasnove za investicijo Kolesarske povezave na območju 
ORP Slovenske gorice in točko 9 - Sklep o potrditvi investicijskega programa za 
investicijo Kolesarske povezave na območju ORP Slovenske gorice. Občinskemu 
svetu tudi predlaga, da se točki dnevnega reda 8 in 9 uvrstita na točko 4 in 5 
predlaganega dnevnega reda. 
 



 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na predlagani dopolnjeni dnevni red, zato  
ga je župan dal na glasovanje.  
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 89 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 11. redne seje Občinskega sveta. 
3. Potrditev sklepov 5. dopisne seje Občinskega sveta. 
4. Sklep o potrditvi predinvesticijske zasnove za investicijo Kolesarske 

povezave na območju ORP Slovenske gorice.  
5. Sklep o potrditvi investicijskega programa za investicijo Kolesarske 

povezave na območju ORP Slovenske gorice. 
6. Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2020. 
7. Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 

za projekt »Cerkvenjak na dotik«. 
8. Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za 

šolsko leto 2020/2021. 
9. Sklep o določitvi kandidata za sodnika porotnika okrožnega sodišča v 

Mariboru. 
10. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ob 17. 07 uri, se seje udeleži g. Primož Čuček – član OS. 

  

Ad 2)  Potrditev sklepov 11. redne seje Občinskega sveta. 



 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 11. redne seje Občinskega 
sveta in sprejeli  

 

SKLEP ŠT. 90 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 12. redni seji, dne 23. 9. 2020, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 11. 
redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 3. 6. 2020, kot je 
predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3) Potrditev sklepov 5. dopisne seje Občinskega sveta. 
 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 5. dopisne seje Občinskega 
sveta in sprejeli  

SKLEP ŠT. 91 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 12. redni seji, dne 23. 9. 2020, sprejme Sklep o potrditvi sklepa 5. 
dopisne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, z dne 9. 7. 2020, kot je 
predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  



 

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 
Ad 4) Sklep o potrditvi predinvesticijske zasnove za investicijo 

Kolesarske povezave na območju ORP Slovenske gorice.  
 
in 
 
Ad 5) Sklep o potrditvi investicijskega programa za investicijo Kolesarske 

povezave na območju ORP Slovenske gorice. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predlagal, da se obrazložitev in razprava pri točki 4 in 5 združi. 
Glasovanje bo o posamezni točki oz. sklepu potekalo ločeno. 
 
Predal je besedo mag. Srečku A. Padovniku iz RASG d.o.o.. 
 
G. Srečko A. Padovnik iz RASG d.o.o. predstavi finančno konstrukcijo projekta 
Kolesarske povezave ORP Slovenske gorice, ki se navezujejo na predlagani Sklep o 
potrditvi predinvesticijske zasnove za investicijo Kolesarske povezave na območju 
ORP Slovenske gorice in Sklep o potrditvi in Sklepa o potrditvi investicijskega 
programa za investicijo Kolesarske povezave na območju ORP Slovenske gorice, ki 
sta obvezni prilogi pri prijavi na razpis. Pojasni, da so se občine na območju 
Slovenskih goric, v sodelovanju z DRSI, v letu 2017 povezale  in pristopile k skupnemu 
projektu Kolesarske povezave na območju ORP Slovenske gorice. Projekt je v 
postopku izdelave projektne dokumentacije. Projekt bo sofinanciran s sredstvi EU 
(ESRR) in Ministrstva za infrastrukturo. Predstavi traso kolesarskih povezav, ki bo 
izvedena v dveh fazah (1. faza od leta 2021 do leta 2023, 2. faza bo izvedena kasneje 
v izvedbi DRSI). Predstavi dolžino kolesarskih povezav po Občini Cerkvenjak in 
finančni strošek Občine Cerkvenjak - v prvi fazi 8.500,00 € in 53.000,00 € v drugi fazi, 
za zagotovitev projektne dokumentacije DRSI, kar bo občini kasneje povrnjeno skozi 
investicije v cestno infrastrukturo. Predstavi pomembnost sodelovanja vseh občin v 
projektu, saj trasa ne sme biti prekinjena in mora biti zaključena v Lenartu. 
 
 
Razprava: 
V razpravi so sodelovali: Franc Zorko, Primož Čuček, Denis Ploj, mag. Mirko Žmavc in 
Andrej Kocbek.  



 

 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 92 

Na podlagi Zakona o javnih financah (Uradni list RS, št. 11/11 – uradno 
prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 
13/18), Uredbe o dokumentih razvojnega načrtovanja in postopkih za pripravo 
predloga državnega proračuna (Uradni list RS, št. 54/10 in 35/18), Uredbe o 
enotni metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na 
področju javnih financ (Uradni list RS, št. 60/06, 54/10 in 27/16) in Statuta Občine 
Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 12. 
redni seji, dne 23. 9. 2020, sprejme Sklep o potrditvi predinvesticijske zasnove 
za investicijo Kolesarske povezave na območju ORP Slovenske gorice, v vsebini 
kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

SKLEP ŠT. 93 

Na podlagi Zakona o javnih financah (Uradni list RS, št. 11/11 – uradno 
prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 
13/18), Uredbe o dokumentih razvojnega načrtovanja in postopkih za pripravo 
predloga državnega proračuna (Uradni list RS, št. 54/10 in 35/18), Uredbe o 
enotni metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na 
področju javnih financ (Uradni list RS, št. 60/06, 54/10 in 27/16) in Statuta Občine 
Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 12. 
redni seji, dne 23. 9. 2020, sprejme Sklep o potrditvi investicijskega programa za 
investicijo Kolesarske povezave na območju ORP Slovenske gorice, v vsebini 
kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 



 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 6)   Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2020. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
 
Ga. Simona Kramberger pojasni, da je predlagan 2. rebalans proračuna. Glavni razlog 
za predlaganje rebalansa je uskladitev zneskov sofinanciranja investicij po 23. členu 
ZFO (sprememba pri nepovratnem in povratnem deležu sredstev). Pove, da bo občina 
glede na načrtovane investicije nepovratni del sredstev v celoti izkoristila, povratnega 
deleža sredstev pa ne. Večja sprememba je predlagana tudi pri postavki izvedbe 
projekta »Pod svobodnim soncem« - postavitev igral pri OŠ, ki se iz leta 2021, prestavi 
v leto 2020. S pomočjo Powerpoint predstavitve poda obrazložitev predlaganih 
sprememb proračuna od zadnjega sprejetega rebalansa v juniju 2020 in predstavi tudi 
druge postavke, pri katerih prihaja do manjših sprememb, kar je podrobno 
predstavljeno tudi v gradivu in pojasni, da bi vse spremembe lahko naredili s 
prerazporeditvami, vendar je bilo potrebno zneske uskladiti s sofinancerskimi sredstvi 
iz 23. člena ZFO. 
 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Francu Bratkoviču, članu Komisije za 
proračun. 
 
G. Franc Bratkovič, član Komisije za proračun pove, da so člani komisije predlagani 
rebalans proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2020 obravnavali in sprejeli sklep, da 
predlagani rebalans podpirajo in nimajo pripomb ter ga Občinskemu svetu predlagajo v 
potrditev in realizacijo predvidenih projektov v rebalansu. 
 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi sta sodelovala: Denis Ploj in mag. Mirko Žmavc. 



 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 94 

Na podlagi 40. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Ur. l. RS, št. 11/11-UBP4, 
14/13-popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 13/18), 29. člena Zakona 
o lokalni samoupravi-ZLS (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-
ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in  11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 
– ZIUOOPE), 63. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 12. redni seji, dne 23. 
9. 2020, sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2020, v 
vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 7) Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta 
(DIIP) za projekt »Cerkvenjak na dotik«. 

 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič. 
 
 
Ga. Metka Lah Simonič je pojasnila, da gre za projekt, ki ga bomo prijavili na 3. javni 
razpis za koriščenje sredstev LAS, sofinanciran iz Evropskega sklada za regionalni 
razvoj (ESRR), namesto projekta Pod svobodnim soncem. Rok za prijavo je 7. 10. 
2020. Predstavi strošek občine in ostalih partnerjev v projektu (GT Breznik d.o.o. in 
Društvo Krdebač Cerkvenjak). V sklopu projekta bomo nabavili interaktivno tablo, tablo 
z izrezi (šablono) z Rimljani za fotografiranje, nakup rimskih oblek, ipd. Predstavi 
dogodke in delavnice, ki se bodo izvedle ob v Arheološkem parku v Brengovi in ob 
Lübi vodici. Video posnetki dogodkov in delavnic se bodo kasneje predvajali na 
interaktivni tabli, katere vsebino bo možno dopolnjevati.  Postavljena bo na trgu v 
centru Cerkvenjaka. 
 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-1356
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

 
Razprava:  
 
V razpravi so sodelovali: Franc Zorko, Andrej Kocbek in Denis Ploj. 
 
 
G. Denis Ploj – kot predsednik Komisije za turizem pove, da je se je v letošnjem letu 
komisija sestala dva krat. Člani komisije so razpravljali tudi o predlaganem projektu 
Cerkvenjak na dotik in interaktivni tabli, ki je bolj aktualna in uporabna kot tiskani 
zemljevid, ki ga je težje ažurirati in je pogojeno tudi s finančnimi sredstvi. Pove, da so 
člani komisije, razpravljali tudi o izvedbi oz. organizaciji večjih dogodkov v prihodnje. 
 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 95 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi  - ZLS (Ur. l. RS., št. 94/07-
UPB2, 27/08, 76/08, 100/08, 79/09, 14/10, 51/10, 84/10, 40/12, 14/15, 11/18, 30/18, 
61/20 in 80/20)  in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 46/16) ter v skladu z 18. členom Uredbe o enotni 
metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju 
javnih financ (Ur. l. RS, št. 60/06, 54/10 in 27/16),  Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 12. redni seji, dne 23. 9. 2020, sprejme Sklep o potrditvi 
dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt »Cerkvenjak 
na dotik«, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
 
Ad 8) Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu 

Cerkvenjak za šolsko leto 2020/2021. 
 



 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo mag. Mirku Žmavcu – ravnatelju OŠ 
Cerkvenjak – Vitomarci in mu predlagal, da se izloči pri glasovanju o predlaganem 
Sklepu o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za šolsko leto 
2020/2021. 
 
 
Mag. Mirko Žmavc – ravnatelj OŠ Cerkvenjak – Vitomarci, pojasni razlog za 
predlaganje sistemizacije delovnih mest, kar je usklajeno z zakonodajo oz. normativi. 
Poudari, da se v primerjavi z lanskim letom sistemizacija ne spreminja in ostaja enaka 
kot lansko leto. Pove, da je vrtec je v celoti zapolnjen, vključenih je 110 otrok. Glede 
na priselitveni trend in rojstvo otrok, se v prihodnje lahko pričakuje vsaj tri oddelke več, 
zato bo smiselno razmišljati o širitvi vrtca v prihodnje. 
 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da tečejo pogovori z go. Ido Čuš za odkup zemljišča za 
potrebe širitve vrtca in poudari, da je vrtec v letu 2014 bil zgrajen glede na takratne 
potrebe in takratno število otrok v vrtcu.  Sedaj se kaže potreba po širitvi vrtca, kar bo 
potrebno realizirati v prihodnje. 
 
 
Razprava:  
 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 96 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), Zakona o vrtcih-ZVrt, (Uradni list RS št. 100/05-UPB, 25/08, 
98/09-ZIUZGK, 36/10, 62/10-ZUJPS, 94/10-ZIU, 40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in 
55/17) in 108. čl. Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja-
ZOFVI, (Ur. l. RS št. 16/07-UPB5, 36/08, 58/09, 64/09-popr.,  65/09-popr., 20/11, 
40/12-ZUJF, 57/2012-ZPCP-2D, 47/15, 46/16, 49/16 – popr. in 25/17 – ZVaj), 
Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 12. redni seji, dne 23. 9. 2020, sprejme 
Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za 
šolsko leto 2020/2021, v vsebini kot je predlagan. 

Mag. Mirko Žmavc se izloči iz glasovanja o predlaganem Sklepu o izdaji soglasja k 
sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za šolsko leto 2020/2021. 

 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-2525
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-1934
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2016-01-1999
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2016-21-2169
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-1324


 

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc NE   

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 9) Sklep o določitvi kandidata za sodnika porotnika okrožnega sodišča 

v Mariboru. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je pojasnil, da smo s strani Okrožnega sodišča Maribor, prejeli 
poziv za predlaganje kandidata za sodnika porotnika. Predlaga se mag. Mirka 
Žmavca, ki že sedaj opravlja funkcijo sodnika porotnika in je podal soglasje k 
predlaganju oz. imenovanju tudi za prihodnji mandat. 
 
 
Razprava:  
/ 
 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 97 

Na podlagi 45. in 46. člena Zakona o sodiščih (ZS) (Uradni list RS, št. 94/07 – 
uradno prečiščeno besedilo, 45/08, 96/09, 86/10 – ZJNepS, 33/11, 75/12 – 
ZSPDSLS-A, 63/13, 17/15, 23/17 – ZSSve, 22/18 – ZSICT, 16/19 – ZNP-1 in 104/20), 
15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16) in poziva Okrožnega 
sodišča v Mariboru št. Su KS 43/2020 z dne 11. 9. 2020, je Občinski svet Občine 
Cerkvenjak na svoji 12. redni seji, dne 23. 9. 2020, sprejel Sklep o določitvi 
kandidata za sodnika porotnika Okrožnega sodišča v Mariboru, v vsebini kot je 
predlagan. 

Mag. Mirko Žmavc se izloči iz glasovanja o predlaganem Sklepu o določitvi kandidata 
za sodnika porotnika okrožnega sodišča v Mariboru. 

 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2007-01-4686
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-1982
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2009-01-4178
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-4655
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-1589
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-2849
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-2514
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0624
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-1205
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0944
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2019-01-0613
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1952


 

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc NE   

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 10) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
 
Ga. Irena Kozar pove, da krajani Cogetinc želijo, da se pri avtobusnem postajališču 
uredi prehod za pešce. 
 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da je tam regionalna cesta in je v pristojnosti DRSI. 
Pobudo bomo posredovali na DRSI. 
 
G. Marko Kocbek pojasni, da je prehod za pešce na tem delu že bil zarisan in je bil s 
strani Direkcije RS za infrastrukturo odstranjen, ker ni zadostoval normativom. 
 
Ga. Irena Kozar opozori na nepregleden priključek za Ivanjski Vrh (pri križu) v 
Cogetincih. 
 
G. Marko Kocbek pove, da je za zagotovitev preglednosti na omenjenem priključku 
potrebno najti ustrezno rešitev, v sodelovanju s prometnim sektorjem na Direkciji RS 
za infrastrukturo. 
 
Ga. Simona Firbas: 

• predlaga, da se na gospodinjstva pošlje obvestilo s katerim se spodbudi 
občane, da si manjše sanacije cest ob neurjih opravijo sami.  

• poda pobudo, da bi krajane bolj obveščali o izvedenih aktivnostih in investicijah, 
tudi preko spletne strani in družbenih omrežij. 

• predlaga, da bi se v Brengovi ob obrtni coni uredilo parkirišče, kjer bi bilo 
parkiranje plačljivo. 

• vpraša kako je z izgradnjo pločnika proti Stanetincem, kako je z odkupom 
zemljišč in kdaj bo pričetek del. 

• poda pripombo glede košnje trave oz. načina komunikacije izvajalca. 
 
Mag. Vito Kraner glede izgradnje pločnika proti Stanetincem pojasni, da je v pripravi 
javno naročilo. Pričetek del bo predvidoma v sredini oktobra. 
 
Marjan Žmavc poda odgovore: 

• glede dopisa za sanacijo oz. čiščenje cest pojasni, da občina ne more občanom 
naložiti naj sami čistijo oz. urejajo ceste, zato imamo režijski obrat. 



 

• glede oglaševanja oz. seznanjanja občanov o izvedenih investicijah pove, da 
občane seznanjamo preko radia in občinskega glasila Zrnje, je pa smiselno 
razmisliti o predlogu in kaj objaviti tudi na spletni strani in družbenih omrežjih.  

• glede parkirišča v Brengovi je mnenja, da bi v primeru ureditve parkirišča in 
zaračunavanja parkirnine, parkirali na drugih manj primernih mestih. 
 

 
G. Franc Fekonja pove, da je potrebno postaviti signalizacijo za omejitev hitrosti v 
Čagoni (od Pohariča, do kužnega znamenja). Ni table za omejitev hitrosti in je zato 
največja dovoljena hitrost 90 km/h. 
 
G. Franci Zorko: 

• vpraša kako je z izgradnjo optičnega omrežja in vodovodom v Grabonoškem 
Vrhu. 

• vpraša kako je z izgradnjo poslovnega prostora – trgovine. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da potekajo dogovori s Telekomom, za izvedbo investicije, 
vsaj v delu ob regionalni cesti, kjer je narejena predpriprava. Ostalo bomo poskušali 
reševati preko projekta RUNE in pove, da v Šentilju in Kungoti projekt že izvajajo. 
 
Mag. Vito Kraner pojasni, da so projekti za izgradnjo vodovoda v Grabonoškem Vrhu 
narejeni, potrebno bo pridobiti gradbeno dovoljenje in uvrstiti investicijo v NRP. Gre za 
investicijo v višini ca. med 300.000,00 € do 400.000,00 €. Pojasni, da je del 
gospodinjstev v Grabonoškem Vrhu že priključen na javno vodovodno omrežje, ki ga 
je zgradila Občina Sv. Jurij ob Ščavnici. Ostala gospodinjstva pa se bodo lahko 
priključila na javno vodovodno omrežje preko starega sistema, podobno kot v 
Ivanjskem Vrhu. 
 
Župan Marjan Žmavc glede izgradnje trgovine pove, da bi naj po izjavi investitorja, z 
Mercatorjem v tem tednu bila podpisana pogodba o najemu prostora. Občina drugih 
informacij glede realizacije projekta nima. 
 
Mag. Mirko Žmavc predlaga, da bi ob cesti mimo ŠRC v smeri Andrencev, bilo 
smiselno postaviti solarne svetilke, saj opaža, da je pot postala sprehajalna tudi za 
družine in posameznike. O postavitvi solarnih svetilk ob podobnih poteh, bi bilo 
smiselno razmišljati tudi po ostalih delih občine. 
 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da je občina že imela v načrtu izgradnjo pločnika in 
javne razsvetljave v smeri proti ŠRC, vendar na razpisu nismo bili uspešni. Smiselno 
razmišljati v tej smeri in nadaljevati sprehajalno pot do kozolca v Andrencih. 
 
G. Denis Ploj: 

• opozori, da bo pri Plohlu v Andrencih potrebno sanirati cesto in urediti gramoz 
po neurju oz. deževju. 

• vpraša kdaj se bodo pričela izvajati dela na vodovodu v Župetincih. 

• zastavi vprašanje glede ureditve električnega voda v Župetincih. 

• opozori na poškodovane robnike na križišču (uvozu) za Smolince – Župetince. 

• vpraša ali je nakup defibrilatorja že bil izveden. 



 

Mag. Vito Kraner pojasni, da bo pričetek del sanacije vodovoda v Župetincih, v 
mesecu oktobru. 

G. Marko Kocbek pove, da bi naj po prejetih informacijah s strani Elektra Maribor, 
električni vod bil v fazi projektiranja. 

Ga. Metka Lah Simonič pojasni, da je bil defibrilator nabavljen in je nameščen na ŠRC.  

Ga. Simona Firbas opozori na prevoze po Andrencih z velikim rdečim tovornjakom in 
predlaga, da se izvajalca opozori oz. preusmeri na spodnjo cesto. 

G. Marko Kocbek pojasni, da Sklad kmetijskih zemljišč izvaja sanacijo zemljišča. O 
trasi prevoza so že bili obveščeni. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 

 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


